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Minnesanteckningar  

Kl. 16.00 hade totalt 27 personer infunnit sig till den första större träffen på 

Norvalla. Inget direkt program eller någon dagordning fanns men planen var 

som följer: Ordförande informerade från träffar som har varit på den regionala 

PRO-fronten och redogjorde för det aktuella ekonomiska läget; ett 

företagskonto med 33 722 kr och ett placeringskonto med 84 300 kr på. Kända 

kostnader för innevarande år är bl.a. 9000 kr för de kommande tre månadernas 

hyra (januari tom mars 2024). 

Ordförande (dvs jag) ställde också en retorisk fråga om de närvarande 

medlemmarna ville skänka bort det i mars då återstående kapitalet och fick ett 

rungande Nej som svar. Den nuvarande styrelsen gick ju in som sådan just på 

grund av den risk som fanns under hösten 2021 för att något sådant kunde ske, 

då ingen formell styrelse fanns, och en interimsstyrelse tog alltså över som en 

sådan. Denna fastställdes senare på det formella årsmötet 2022 och 

mandattiden för ordförande och några till löper ut i och med mars månads 

utgång 2024. ALLTSÅ MÅSTE intresserade personer anmäla sitt intresse (till 

valberedningen) för att förhindra denna eventuella kapitalförlust som blir 

effekten av att ingen styrelse finns att välja på kommande årsmöte. 

Därefter underhöll Berit Karlsson oss med dragspel och sång och efter detta så 

serverades smörgåstårta med dryck, kaffe och kakor och avlutades med 

dragning på sålda årlotter. 

Ingen tyckte att det hade känts trångt med så många personer i lokalen så vi 

kan alltså använda vår lokal med en närvaro av ungefär 35 personer. 

 

………………………………………………………………. 

Lennart Wik 

Ordförande 


